
Göteborgs B ridgefiirb and 2021-22

Protokoll fran Styrelsemöte nr 11

Plats: Bridgens Hus

Tid: Mandagen den I 5 september 2A22.

Närvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Ostgård Olsson, Atf Börjesson, Robert Bäck,

Tomas Andgren, Jan Jensen, Birgitta Lagnell och Sten-Åke Thunberg.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade allavälkomna.

2.Yal av Justerare

Sten-Åke valdes att jiimte ordforanden justera protokollet.

3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars forslag till dagordning godkiindes med några tillägg.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

6. Rapporter

Allmcint. Mikaels anstiillning ftir yfterligare 3 år har godkåints av Arbetsfiirmedlingen.
Gunnar har talatmed Susanne Lemborn på Bridgeftirbundet. Hon vill giinra att vi deltar i ett
projekt, som anviinder minibridge for nya potentiella spelare.

Tr»lingskommittön. GBF kommer att arrtngera tiivlingar i Allsvenskans division tr och III.
Guldtiivlingen Manfred Kamras minne spelas den femte november.

Askims BK kommer alt anangera DM lag kval den 19e november. I lag går vidare till
DM/SM lag final. GBF står for avgiften till SBF på 100 kronor/spelare. Åven spelare utanfor
GBFs distrild skall kunna delta i lagtävlingen, mslr deltar då inte i DM.
Gunnar har anskaffat priser till vinnama i vårens ligaomgång. Tomas kommer att dela ut dem.

Robert återkommer med fiirslag till datum for övriga DM-tiivlingar.
Efusnomi.Litget är under kontroll. Tomas håller päatt sammanställa bokslutet, som skall
lämnas till revisorerna. Vi genererar ett mindre överskott.
Bridgens Hus.Yi har just haft en brandsyn. Parkeringskort ftir hösten kommer att säljas ftir
100 kronor. Resenutgångar har anviints av rökare och sedan blivit olåsta. Respektive

tiivlingsledare far till uppgift atthällakoll på att de blir låsta och helst inte anviinds alls.

Seniorverksamhet. Birgitta ftirsöker i samarbete med SBF ffi till stånd verksamhet, diir
minibridge skall tilliimpas. Tomas och Sven Nilsson hjiilper giirna till.
Juniorverks amhet. Inget nytt att meddela.

7. Utbildning for hantering av hj?irtstartare

Gunnar ser till att detta blir av.

8 Kurs ftir tävlingsledare steg II
Vid en examination i Bohuslåin blev Tomas godkänd. Han kommer atttainitiativ till ett nytt



sådant tillfiille i Göteborg och undersöka om Thomas Winther från SBF kan leda

arrangemanget.

9. Utviirdering av frihamnsdagama

Det blev intensiva dagar. Tillströmningen till GBFs monter var god trots stor konkurrens av

annan verksamhet. Det iir dock tveksamt om vi skall delta i fortsättningen. Robert ftireslår att

vi söker andra former.

Gunnar framforde sitt tack ftlr en gedigen insats av de som deltog.

10. Höstlövet - silverbarometer och bronsbarometer

Tävlingarna fungerade bra, men tillströmningen till bronstiivlingen borde varkbättte.

Nästa gang forläggs tiivlingarna till ett något senare datum.

11. Bridgemeitar i Bridgens Hus

Vissa fungerar dåligt och vi behöver köpa ett antal nya. Vi behöver också skriva en enkel

manual, som visar hur man kan programmera om en dosa'

12. fusmöte
Vi kommer att kallatillårsmöte den 30 oktober. AHundersöker vilka dokument, som behöver

ftirdigställas och ombesörjer att mötet anslås på vår hemsida och kallelse skickas ut.

BK Lagspelet har årsmöte i ansluhing till BBFs möte.

13. Översyn av hyrorna ftir klubbar som spelar i Bridgens Hus

Tomas hade giort en samman5ffillning av de kostrader, som skall fiirdelas i form av hyror

bland klubbarna i Bridgens Hus. Det visade sig att debiteringen med aktuellt underlag iir ftir

1åg och delvis felaktigt fordelad mellan klubbarna. Tomas arbetar vidare med sin kalkyl och

återkommer snarast till berörda klubbar och redovisar vad han har kommit fram titl'

14. Övriga frågor

Alf hade via en medlem i Askims BK fått information om att bridgeklubben Våistertriiffen

gämavill ha hjälp med brickläggning, vilket inte har fungerat på senare tid.

Tomas filrklarade att vi kan leverera lagdabrickor, men inte låimna någon leveransgaranti om

exempelvis Mikael Kardell blir sjuk. Tomas talar med Mikael och Alf kontaktar den medlem,

som fiirt iirendet på tal.

14. Niista möte

Gunnar återkommer med forslag.

Gunnar avslutade mötet och tackade de niirvarande fiir visat intresse.

Vid protokollet:
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Sqn-Åte ThurberyJOlsson


